
Referat af bestyrelsesmøde d. 21.06.2016 

Til Stede: Leo, Thomas, Christy og Lene  

 

1. Referat fra sidste møde 

Referatet er godkendt. 

2. Økonomi 

Det ser fint ud.  

3. Siden sidst: 

a. Aktivitetsudvalg 

Intet nyt 

b.  Baneudvalg 

Intet nyt 

c. Stævneudvalg 

Vi har valgt at rykke det planlagte 2X éndagsstævne fra d. 25-26. 

Juni til forhåbentlig at kunne holde der i d. 27-28. August. 

Stævneudvalget er i gang med planlægningen. 

d. Cafeteriaudvalg 

Intet nyt 

4. Næste møde 

Vi holder sommerferie og aftaler dato for næste møde på et senere 

tidpunkt. 

5. Evt. 

- Samarbejde med SL Wear om et udvalg af klub- og hjælpertøj. 

SL Wear kom og gav os nogle meget fine tilbud på noget lækkert tøj, 

samt planer og idéer for hvordan et samarbejde kunne hænge 

sammen. Bestyrelsen er meget positive, og næste skridt er 



beslutningen om et udvalg af beklædningsgenstande m.m. som vi 

kan tilbyde medlemmerne. 

 

- Evaluering på økonomi/regnskab fra Svendborg Open m. Anette 

Vi har gennemgået regnskabet og haft en god dialog om, hvad vi til 

næste år kan gøre anderledes.  

 

- Støtte til dyreskue, DM, NM. - ansøgnings måde, Camilla har et forslag son de 

gør i klubben Gandur. 

Tages op senere. 

 

- Næste stævne - er det ok med skolen osv.? 

Vi har fået O.K. fra Sydfyns Erhvervsforskole om forhåbentlig 

afholdelse af stævne d. 27-28. August. 


